
Afdelingsbestyrelsesmøde 14.08.24

Til stede: Kim, Carlo, Trine

1. Opsamling på sommerperioden:
- Kim snakker med Karsten om hvorvidt vi selv kan indhente tilbud på

flisearbejde og nedlægning af dræn, så vi kan komme i gang.
- Carlo snakker med Caja om indkøb af blomsterløg. Alle beboere inviteres til

at deltage i arbejdet med nedsætning af disse.
- Kim snakker med Karsten om hvorvidt vores forslag til markiser blot kan

indsættes i “håndbogen” i afsnittet om vindafskærmning.
- Hæk langs banen - hvem klipper?
- Kommunalt område ved P-plads ved 4B - brombær og brændenælder vokser

ind over pladserne - hvem skal kontaktes for at få det ordnet?

2. Gennemgang af dagsorden til afdelingsmødet den 10.9.24
- Erling Jürgensen har sagt ja til at være dirigent, Carlo har meldt sig som

referent (tak for det, Carlo!).
- Hans Peter Hollænder kommer og fremlægger regnskab og budget.
- Lars Hejgård har meddelt, at han ikke genopstiller til antenneudvalget.

Spørgsmålet er, om det er nødvendigt med en repræsentant?
- Trine er på valg til bestyrelsen. Hun modtager genvalg.
- Legepladsudvalgspunktet slettes
- Flagudvalgspunktet slettes.


